

Title (en)

Trunk or analogous luggage container, in particular a trunk for air travel.

Title (de)

Koffer oder dgl. Gepäckbehälter, insbesondere Flugkoffer.

Title (fr)

Coffre ou autre conteneur pour bagage, en particulier coffre pour transport aérien.

Publication

EP 0264344 A2 19880420 (DE)

Application

EP 87810401 A 19870716

Priority

DE 8621306 U 19860808

Abstract (en)

The suitcase with handle, especially for air travel, consists of two linked halves (11,12) one of which has wheels along its base. The wheels consist of a castor (21) in the shape of a handle. A side section (30) protrudes from one suitcase half (12) at a distance (i) from the topside (27) facing the bottom side (28) and parallel to it. The sides (26) widen out towards the base of the suitcase (10) by the width (a) of the side section. The side-section together with the sides and the base forms, with an outer side (31) a suitcase-compartment (33). Attachments detachably fix a document-case (50) which extends the suitcase to form a square.

Abstract (de)

Ein Koffer od. dgl. Gepäcksstück mit Traggriff, insbesondere ein Flugkoffer aus zwei aneinander gelenkten Kofferschalen, deren eine an einer Bodenwand mit Rollkörpern versehen ist, soll so verbessert werden, daß seine Handhabung erleichtert und seine Betriebssicherheit erhöht wird. Zudem soll ein wohlgeordneter Transport der Reiseutensilien möglich und der Einsatzbereich des Koffers erweitert werden. Hierzu ragt von einer Kofferschale (12) in Abstand zu deren der Bordwand (28) gegenüberliegenden Firstwand (27) und zu dieser parallel ein Wandprofil (30) ab, zudem sind von diesem ab die Seitenwände (26) bis zur Bodenwand des Koffers (10) um die Breite (a) des Wandprofils (30) erweitert, wobei letzteres mit den Seitenwänden und dem Boden durch eine Außenwand (31) zu einem an den Koffer stufenartig angesetzten Kofferraum (33) ergänzt ist sowie Anschlußelemente (41) zum lösbaren Festlegen eines den Koffer (10) zu einem Quader ergänzenden Aktenkoffers (50) od. dgl. aufweist.

IPC 1-7

A45C 5/14; A45C 13/26

IPC 8 full level

A45C 5/03 (2006.01); **A45C 5/14** (2006.01); **A45C 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 5/03 (2013.01); **A45C 5/14** (2013.01); **A45C 7/0045** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0264344 A2 19880420; EP 0264344 A3 19890712; DE 8621306 U1 19870115

DOCDB simple family (application)

EP 87810401 A 19870716; DE 8621306 U 19860808